

鷹君集團節日精選系列  
Great Eagle Festive Series

# HARRY 哥哥的萬聖節 HARRY'S HALLOWEEN



洪毅全  
Darrell Ang  
指揮  
conductor



海潮  
Hoi Chiu  
沙畫藝術家  
sand painting  
artist

冠名贊助  
Title Sponsor



Great Eagle  
Holdings Limited  
鷹君集團有限公司

27-10-2012 Sat 4pm/7:30pm  
28-10-2012 Sun 4pm

沙田大會堂演奏廳  
Sha Tin Town Hall Auditorium  
\$260 \$180 \$120

王者匡 Harry Wong  
主持 presenter

唯一古典音樂搞鬼PARTY

齊穿萬聖節服飾 準備 TRICK OR TREAT! 留影狂歡  
Come dressed up and have the ghoulish moment photographed!

梵志登 Jaap van Zweden  
音樂總監 Music Director

## 節目 PROGRAMME

白遼士  
古諾  
聖桑  
葛利格  
穆索斯基

BERLIOZ  
GOUNOD  
SAINT-SAËNS  
GRIEG  
MUSSORGSKY

《浮士德的天譴》：拉科西進行曲

《木偶葬禮進行曲》

《骷髏之舞》

《皮爾金》第一組曲：在山妖大王宮中

《荒山之夜》

*The Damnation of Faust: Rákóczi March*

*Funeral March of a Marionette*

*Danse Macabre*

*Peer Gynt Suite No.1: In the Hall of the Mountain King*

*Night on Bald Mountain*

27-10-2012 Sat 4pm/7:30pm

28-10-2012 Sun 4pm

沙田大會堂演奏廳

Sha Tin Town Hall Auditorium

\$260 \$180 \$120



追隨港樂  
Follow the HK Phil on



萬聖節將至，今年想搞搞新意思？香港管弦樂團破天荒夥拍Harry哥哥舉辦全港唯一萬聖節古典音樂會，同大家一齊驚住聽、嗆住笑！巫師、山妖、骷髏頭，節目既驚且喜，即刻約埋一家大細、老友鬼鬼一齊聽啦。仲有，記得穿著萬聖節服飾扮鬼扮馬出席，迎接Harry哥哥嘅Trick or Treat！我地會將你惹笑驚嚇嘅相片上載到港樂Facebook，與眾同樂。熱鬧瘋狂嘅萬聖節Party，約定你！

It's time for the ghouls, the ghosties and the gruesome goblins to come out into the open again. And keeping everything almost under control in his usual hilarious style, we welcome back that great Hong Kong favourite, the one and only Harry Wong.

While the Hong Kong Philharmonic brings us the sounds of rattling skeletons, magicians' spells gone wrong, dancing witches and evil trolls, it's up to you, the audience, to show us what they look like. So come dressed to fright - and get to see yourselves on our Facebook page after the concert - and have a fun-filled, spooky time with the HK Phil Harry's Halloween Party.



王者匡  
Harry  
Wong

主持 presenter



洪毅全  
Darrell  
Ang

指揮 conductor



海潮  
Hoi Chiu

沙畫藝術家  
sand painting  
artist

- 著名音樂家、作家、電視及電台節目主持人
- 在香港、內地及英國運作的QQ優兒學會行政總裁
- A well-known musician, author, TV and radio presenter
- The CEO of QQ Club, a mega children's club in Hong Kong, Mainland China and the UK

- 新加坡交響樂團副指揮及新加坡青年樂團音樂總監
- 2008年贏得第八屆托斯卡尼尼國際指揮家比賽金獎
- Associate Conductor of the Singapore Symphony Orchestra and Music Director of the Singapore National Youth Orchestra
- Winner of the 8th Arturo Toscanini International Conducting Competition in 2008

- 2009年起多次獲邀作沙畫演出，包括陳奕迅《一絲不掛》音樂錄像及香港電台《頭條新聞》內「以沙傳情」環節等
- Has been invited to do sand paintings since 2009, including music video for pop singer Eason Chan and TV programme *Headliner* by Radio Television Hong Kong, etc.

現於城市電腦售票網發售 Available at URBTIX now  
信用卡電話購票 Credit Card Telephone Booking  
網上購票 URBTIX Internet Ticketing  
節目查詢 Programme Enquiries

www.hkphil.org

- 適合一歲或以上人士 Suitable for ages 1 and above
- 港樂保留更改節目及表演者權利 Programme and artists are subject to change
- 遲到人士將待適當時候才可進場 Latecomers are not admitted until a suitable break
- 音樂會長約一小時，不設中場休息 Concert runs for approx. 1 hour without interval

2111 5999  
www.urbtix.hk  
2721 2030

### 折扣優惠

港樂會：九折  
青少年聽眾計劃會員：四五折 (最多兩張)；同行成人：九折 (最多兩張)  
1歲或以上小童、全日制學生、60歲或以上、殘疾及其看顧及綜援受惠人士：半價 (此折扣不可與其他優惠同時使用)

### 團體優惠

十張或以上：九折

### Discount Schemes

Club Bravo: 10% off  
Members of Young Audience Scheme: 55% off (Max. 2 tickets); 10% off for accompanying adults (Max. 2 tickets)  
Children aged 1 or above, Full-time Students, Citizens aged 60 or above, People with Disability and their minders and CSSA recipients: 50% off (This discount cannot be used in conjunction with any other offers)  
**Group Discount**  
10 or above: 10% off